
 

                           
 

                 REPUBLIKA HRVATSKA 

 

KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 
                     Županijska skupština  
  
       

Z A P I S N I K   
  

sa 5. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, koja je održana  12.  
studenoga 2013. u Koprivnici, Zrinski trg 1/I u prostorijama Gradske vijećnice, s početkom u 
16,00 sati.  
  
  Sjednica je sazvana dopisom KLASA:  021-01/13-01/8,  URBROJ: 2137/1-02/04-13-
34 od 7. studenoga 2013.  
 
Sjednici prisustvuju: 
 

a) članovi/članice Županijske skupštine: 
 -   Tomislav Babić, Marinko Bagarić, Mijo Bardek, Milan Bingula, Antun Bratanović, 

Franjo Car, Ivana Čurdija, Zlatko Delimar, Biserka Đura, Damir Felak, Vjekoslav Flamaceta, 
Boris Garaj, Zdravko Gašparić, Goran Gregurek, Tomislav Ivanek, Irena Jagarinec 
Ištvanović, Andrija Jendrek, Slavko Konfic, Goran Kovačić, Miroslav Kovačić, Božidar 
Krapinec, Ivan Knok, Zlatko Makar, Marijana Markešić, Nenad Martinaga, Vjekoslav 
Mužinić, Marijan Novak, Eugen Pali, Stjepan Peršin, Željko Pintar, Verica Rupčić, Tihomir 
Sokolić, Nada Stručić, Natalija Sučić, Zvonimir Širjan, Mladen Švaco, Zdravko Tuba, 
Zdravko Valjak. 
 

Sjednici ne prisustvuju član/članica: 
1. Željko Lacković,  opravdano, 
2. Gordana Meñimorec, opravdano. 
3. Vlatko Vargić, opravdano. 
 

b) ostali prisutni: 
1. Darko Koren, župan,  
2. Ivan Pal, zamjenik župana, 
3. Darko Sobota, zamjenik župana,  
4. Marina Horvat Pavlic, pročelnica Stručne službe, 
5. Vladimir Šadek, pročelnik Službe ureda župana, 
6. Robertina Zdjelar, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za financije i proračun, 
7. Branka Cuki,  pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
8. Mladen Antolić, pročelnik Upravnog   odjela za prosvjetu, kulturu, znanost i šport, 
9. Dražen Kozjak, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ureñenje, gradnju i zaštitu 

 okoliša, 
10. Marijan Štimac, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalne djelatnosti, 
11. Denis Maksić, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, turizam i ruralni razvoj,  
12. Melita Birčić, ravnateljica PORE Razvojne agencije Podravine i Prigorja, 
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13. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno ureñenje, 
14. Sanja Dreven,  stručna suradnika za poslove Županijske skupštine u Stručnoj službi, 
15. Marija Kovačec, daktilograf u Stručnoj službi.  
 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram 5. sjednicu Županijske skupštine Koprivničko-križevačke 
županije i pozdravljam sve prisutne današnjoj sjednici. 
 

Molim pročelnicu  Stručne službe da izvrši  prozivku članova. 
    
 PROČELNICA: (Proziva članove)  Prisutno je 38 članova.   
       
 PREDSJEDNIK: Utvrñujem da je sjednici prisutna većina od ukupnog broja članova i 
da ova Županijska skupština može donositi pravovaljane odluke.  
   Molim pročelnicu Stručne službe da nas izvijesti o izvršenju zaključaka s prošle 
sjednice. 

 
  MARINA HORVAT PAVLIC: Svi akti sa 4. sjednice Županijske skupštine u cijelosti 
su izvršeni, opći akti objavljeni su u Službenom glasniku broj 12/13. i svi su  prošli kontrolu 
zakonitosti pri Uredu državne uprave Koprivničko-križevačke županije. 
  
 PREDSJEDNIK:  Skraćeni zapisnik sa  4. sjednice smo primili. Ima li primjedbi na 
skraćeni zapisnik? 
 Ako nema konstatiram da se skraćeni zapisnik prihvaća.   
  Za današnju sjednicu primili smo prijedlog sa 14  točaka dnevnog reda, s napomenom 
da se 1. točka dnevnog reda nadopunjuje na način da glasi:      
 „Izmjene i dopune Proračuna  Koprivničko-križevačke županije za 2013. godinu i 
projekcija za 2014. i 2015. godinu“. 
   
    Otvaram raspravu o  prijedlogu  dnevnog reda. 
 Ukoliko se nitko ne javlja za riječ dajem na glasovanje slijedeći 
 

 D N E V N I   R E D: 
  

1. Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2013. godinu 
i projekcija za 2014. i 2015. godinu,   

 
2. Donošenje Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Koprivničko-križevačke 

županije,   
 
3. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o javnim priznanjima Koprivničko-

križevačke županije,   
 
4. Donošenje Odluke o produljenju važenja Županijske razvojne strategije Koprivničko-

križevačke županije za razdoblje 2011. – 2013. godine,   
 
5. Donošenje Odluke o  izmjenama i dopuni Odluke o osnivanju Zavoda za hitnu medicinu 

Koprivničko-križevačke županije,   
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6. Donošenje Zaključka o izmjeni Zaključka o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-
križevačke županije za 2013. godinu,   

 
7. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za 

financije i proračun Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije,   
 
8. Donošenje Rješenja o izboru predsjednika i članova/članica Savjeta za sigurnost prometa  

na cestama Koprivničko-križevačke županije,    
 
9. Donošenje Rješenja o imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite Koprivničko-križevačke 

županije, 
 
10. Donošenje Rješenja o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Koprivničko-križevačke 

županije,     
 
11. Razmatranje Analize mogućnosti i kapaciteta za smještaj osoba starije životne dobi na 

području Koprivničko-križevačke županije, s prijedlogom Zaključka,   
 
12. Razmatranje Informacije o provedbi Zakona o poljoprivrednom zemljištu, s prijedlogom 

Zaključka,   
 
13. Informacija župana o imenovanju članova – predstavnika osnivača u Upravno vijeće 

Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije, 
 
14. Pitanja i prijedlozi vijećnika. 
    

 PREDSJEDNIK:  Utvrñujem kako je dnevni red prihvaćen. 
 

Sjednice su održali: Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, Odbor za gospodarski razvoj, 
Odbor za poljoprivredu, ruralni razvoj i turizam, Odbor za financije i proračun, Odbor za 
statut i poslovnik i Odbor za izbor i imenovanja.  

 Klubovi članova takoñer su održali sastanke. 
 

  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda. 
  

Točka 1. 
 

 PREDSJEDNIK: Izmjene i dopune Proračuna sa projekcijama smo primili. 
 Raspravu  su proveli:  
 Odbor za financije i proračun Odbor za gospodarski razvoj, Odbor za zdravstvo i 
socijalnu skrb, Odbor za poljoprivredu, ruralni razvoj i turizam i Odbor za statut i poslovnik te 
su podržali prijedlog.  
 
 Prije sjednice podijeljen vam je materijal PORE Razvojne agencije Podravine i Prigorja 
koji je sastavni dio ovih  Izmjena i dopuna Proračun, budući da je Upravno vijeće PORE 
održalo sjednicu nakon dostave materijala za ovu sjednicu.  
 Takoñer vam je podijeljen i akt o Izmjenama i dopunama Proračuna Koprivničko-
križevačke županije za 2013. godinu i projekcija za 2014. i 2015. godinu.  
  Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
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 DARKO KOREN: Ove Izmjene i dopune Proračuna su jedno tehničko usklañenje sa 
stvarnim stanjem pri kraju godine. Kao što ste sami mogli uvidjeti izmjenama se taj proračun 
smanjuje za svega 855.000,00 kuna. Obzirom na dosadašnji planirani iznos on sada sa tom 
smanjenom izmjenom iznosi 147.828.000,00 kuna kao prihodi poslovanja. Povećan je iznos 
povrata poreza na dohodak po godišnjim prijavama za 548.000,00 kuna, a smanjene su 
pomoći iz Državnog proračuna za prijevoz učenika srednjih škola za iznos od 1.116.000,00 
kuna. O tome smo na prijašnjim sjednicama već razgovarali. Povećan je iznos kapitalnih 
pomoći Fonda za zaštitu okoliša, sada nastojim istaknuti samo one bitne stavke, za 400.000,00 
kuna, za Srednju školu Koprivnica i Učenički dom u Križevcima. Prihodi za financiranje 
decentraliziranih funkcija ostali su planirani u okviru istog iznosa. Prihodi od nefinancijske 
imovine planirani su u iznosu 226.000,00 kuna, predlaže se smanjenje za 50.000,00 kuna. 
Primici od financijske imovine i zaduženje bili su planirani 1.075.000,00 kuna, predlaže se 
povećanje za 837.000,00 kuna, tako da ukupni plan iznosi 1.627.000.000,00 kuna. Povećanje 
se temelji na visokom indeksu ostvarenja u odnosu na početni plan, a koji je rezultat 
poduzetih aktivnosti za naplatu studentskih kredita. To je ono za što se naša pravna služba, 
nažalost, morala angažirati u posljednje dvije godine i to je posljedica toga.  
 U proračun za 2013. kao što znate prenesen je višak prihoda iz 2012. u iznosu 
15.600.000,00 kuna.  
 Rashodi i izdaci Proračuna za 2013. ukupno su iznosili 165.500.000,00 kuna. Ovim se 
izmjenama predlaže smanjenje u ukupnom iznosu od 67.000,00 kuna. 
 Rashodi poslovanja, to je treća razina, bili su planirani u iznosu 128 milijuna kuna, 
predloženo smanjenje 1.045.000,00 kuna. Značajnije promjene su, smanjeni su rashodi za 
zaposlene kod proračunskih korisnika u iznosu 400.000,00 kuna, a povećanje materijalnih 
rashoda za 652.000,00 kuna, to su usluge tekućeg i investicijskog održavanja iznad zakonskog 
standarda u školama. To je ono što stalno naglašavamo da se te škare potreba sve više 
otvaraju, jer se smanjuju iznosi decentraliziranih sredstava za te namjene i bit će, kakve su 
naznake u tom smislu, još teže u idućoj godini. Imamo neke informacije da će se predviñeni 
iznos subvencija za prijevoz učenika srednjih škola još smanjiti, ako ne i do kraja ukinuti. 
Znadete da smo već dva puta po toj osnovi morali sami osiguravati sredstva. To je nešto što 
će predstavljati ozbiljan problem.  
 Povećanje financijskih rashoda temelji se na sporazumu iz rujna 2012. kojima je 
Županija dužna vratiti u korist Fonda za zaštitu okoliša više uplaćena sredstva s osnova 
Ugovora o zajedničkom ulaganju, dok se dio financijskih rashoda odnosi na smanjenje kamata 
na primljene kredite i zajmove, to je iznos od 70.000,00 kuna.  
 Smanjenje subvencija u poljoprivredi je gotovo 900.000,00 kuna, to je ona tema o kojoj 
smo razgovarali na jednoj od prošlih sjednica kad smo konstatirali da je to nešto što ne 
ukazuje na dobro. U pripremi programa i Proračuna za ovu godinu, osluškujući potrebe 
struke, prije svega poljoprivrednih udruga, planirali smo 20-tak ili više programa u 
poljoprivredi, nažalost zbog općeg stanja poljoprivrede pokazalo se da neki od tih programa 
nisu iskoristivi.  
 Sjećam se da se vi to stavili kao primjedbu. Dio sredstava prenamijenili smo u one 
pozicije koje su se uspjele koristiti uspješnije, ali je taj dio od 900.000,00 kuna manji. Kod 
izrade programa i proračuna za iduću godinu moramo voditi računa, osim o tome, na koji 
način koji segment poljoprivrede smijemo uopće poticati, obzirom na direktive Europske 
unije, moramo voditi računa i koji su to programi koji su, zaista, iskoristivi, za što će se naši 
poljoprivredni proizvoñači kandidirati. To je jedan od zadataka našeg odjela za poljoprivredu. 
 Smanjene su pomoći unutar općeg proračuna zbog dinamike realizacije projekata od 
strane Hrvatskih voda i predloženo je smanjenje pomoći danih u inozemstvo, tako se to zove i 
unutar općeg proračuna u iznosu 915.000,00 kuna.  
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 Povećanje iznosa sufinanciranja prijevoza učenika srednjih škola u iznosu 320.000,00 
kuna, o tome smo već razgovarali. 
 Rashodi za nabavu nefinancijske imovine povećavaju se za 440.000,00 kuna, a 
značajnije promjene su u okviru decentraliziranih sredstava iznad standarda u zdravstvu za 
nabavu medicinske opreme u iznosu 460.000,00 kuna, zaokružujem iznose.  
 Povećanje rashoda i za dodatna ulaganja na grañevinskim objektima 470.000,00 kuna, to 
je Srednja škola Koprivnica i Učenički dom u Križevcima. Smanjenje rashoda za dodatna 
ulaganja na postrojenjima i opremi u iznosu od 150.000,00 kuna. Smanjena su 
decentralizirana sredstva za dodatna ulaganja na postrojenju i opremi u zdravstvenim 
ustanovama oko 150.000,00 kuna.  
 Izdaci za financijsku imovinu i otplatu zajmova povećavaju se u iznosu 536.000,00 
kuna. Novi plan iznosi 10.036.000,00 kuna, povećanje se temelji na planu otplate kredita 
Zagrebačkoj banci za koju smo kredit počeli otplaćivati u 2013. godini,  kredit od 15 milijuna 
kuna za školstvo. 
 Mislim da ovako izrañen rebalans ukazuje da je sam Proračun bio realno, izbalansirano 
planiran i da ove promjene koje smo učinili govore kao potvrda toga.  
  
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti?  
 
 ZDRAVKO GAŠPARIĆ: Župan je rekao da u Proračunu nema nekih bitnih promjena, 
vrlo mali iznosi su u preraspodjeli spomenuti. Odbor za poljoprivredu nema primjedbi, vrlo je 
zadovoljan da je realno planiran i nadam se da će nam i iduća godina dozvoliti da ono što 
planiramo uspijemo, bar približno, na ovaj način kako smo ovu godinu i realizirati.  
 Odbor je predložio zaključak koji je u jednom dijelu i u ovim materijalima koje ćemo 
imati na raspravi, kad se govori o navodnjavanju program Suha Katalena. Mislimo da je to 
jedno od ulaganja koje može za poljoprivredu puno učiniti, i možda u ovom dijelu naše 
Županije stvoriti neke vrijednosti koje ćemo bilježiti kao kvalitetnije i bolje rezultate. Svjesni 
smo toga da subvencije na način kako smo ih imali do sada, više nisu moguće. Ono do čega 
smo, raspravljajući na Odboru, kao zaključak, a s obzirom na odreñene primjedbe koje su 
bile, mislim da nam nedostaje rashladnih ureñaja posebno za jabuke, općenito za voće, unatoč 
činjenici da imamo hladnjača nešto u Đurñevcu, nešto u Virju. Ono što sam uspio čuti od 
proizvoñača, to nije dostatno da se ove godine sve jabuke pospreme. Unatoč činjenici da je 
Podravka uzimala industrijsku jabuku, dosta jabuka je ostalo po voćnjacima. To nas stavlja u 
jedan inferioran položaj da jabuke trunu na zemlji, a u proljeće kad će biti moguće prodati 
jabuke kad će cijena biti daleko bolja nego je sada, naši voćari neće imati jabuka, samo zbog 
nemogućnosti skladištenja.  
 Nadam se da ćemo kroz stručne službe uspjeti napraviti jedan iskorak i u budućnosti 
normalno koristiti ono što je na mojem umu i što Odbor zagovara, pokušati sva sredstva koja 
su moguća povući iz europskih fondova i na taj način koristiti, a ne iz sredstava proračuna, jer 
svjesni smo da će se županijski proračun otežano puniti. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici  klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu.   
 
 TOMISLAV BABIĆ: Dosta često se spominjalo smanjenje subvencija za prijevoz iz 
državnog proračuna, mislim da se premalo spominjalo, s druge strane, da je država preuzela 
55% otplate kredita javno privatnog partnerstva za Gimnaziju.  
 
 DARKO KOREN: Ja sam to, ne jednom, istaknuo kao pozitivnu stvar koju je Vlada 
napravila, u našem slučaju je to nama doista puno pomoglo jer su preuzeli 55% našeg 
godišnjeg troška, znači 3,5 milijuna kuna. Ovom prilikom iskazujem zbog toga zadovoljstvo i 
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zahvalu, kao što bi već, ne znam po koji put mogao reći da su nam unazad četiri godine 
umanjili decentralizirana sredstva za oko devet milijuna kuna, bit će to na godinu i preko 10 
milijuna. Oni moraju nama zahvaliti što iz vlastitih izvora krpamo taj dio proračuna i bit će 
još, kakve naznake imamo, gore. U svakom slučaju je dobro da smo uspjeli na neki način 
barem djelomice amortizirati taj proračunski prostor koji koristimo za te namjene, 
amortizirajući taj smanjeni priliv decentraliziranih sredstava.  
 
 PREDSJEDNIK: Ukoliko se nitko ne javlja za riječ dajem na glasovanje Izmjene i 
dopune Proračuna. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi  

 
IZMJENE I DOPUNE 

  Proračuna Koprivničko-križevačke županije 
za 2013. godinu i projekcija za 2014. i 2015. godinu 

 
 Izmjene i dopune sa projekcijama prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

Točka 2. 
  

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Statutarne odluke smo primili.  Prijedlog  je utvrdio Odbor 
za statut i poslovnik. 
 Obrazloženje daje predsjednica Odbora gospoña Verica Rupčić. 
 Budući nema predsjednika Odbora za javna priznanja gospodina Vargića, zamjenica mu 
je gospoña Rupčić pa predlažem da dade obrazloženje po točki 2. i 3. jer su točke povezane 
istom materijom.   
 
 VERICA RUPČIĆ: U materijalima ste primili prijedlog za izmjenu statuta i izmjenu 
Odluke. Na inicijativu Povjerenstva za ravnopravnost spolova Koprivničko-križevačke 
županije koja je upućena Županijskoj skupštini da se meñu županijska javna priznanja uvrsti 
nagrada za promicanje ljudskih prava s imenom Mare Matočec i to kao nova kategorija 
priznanja pod nazivom - Nagrada za promicanje ljudskih prava Mara Matočec. Predložili smo 
da se nagrada dodijeli u obliku priznanja i novčane nagrade u iznosu jedne prosječne 
mjesečne plaće u Republici Hrvatskoj u prethodnoj godini. Cilj uvrštavanja novog javnog 
priznanja sa imenom Mare Matočec je izražavanje, prije svega, zahvalnosti za njezinu 
hrabrost, ustrajnost i požrtvovni rad kojim je utrla put, davno, kad je to bilo izuzetno teško, 
svima koji aktivno rade na poboljšanju položaja žena u našem društvu, promicanju 
ravnopravnosti, a samim tim i ljudskih prava. Novim javnim priznanjem sa njezinim imenom 
izrazilo bi se poštovanje i zahvala sredine iz koje je ponikla. Roñena je u Đelekovcu, pola 
svojega života proživjela je u Đurñevcu, a pola u Korijama gdje je i umrla.  
 Sukladno navedenom potrebno je izvršiti izmjene Statuta kojim se mijenja članak 9. 
Statuta. Takoñer se predlažu izmjene u članku 2. i 4. koje se odnose upravo na ovu 
terminologiju, više ne postoji termin vijećnici nego članovi Županijske skupštine. 
  U članku 3. prijedloga Statutarne odluke koja se odnosi na članak 91. stavak 5. kojim je 
odreñeno da gradonačelnik, načelnik odnosno u našem slučaju župan dostavlja proračun i 
projekcije, odluku o izvršavanju proračuna te izmjene i dopune proračuna jedinice lokalne i 
područne (regionalne) samouprave Ministarstvu financija u roku od 15 dana od dana njihova 
stupanja na snagu, a ne kao do sada kako je stajalo „od dana donošenja“. 
 Što se tiče prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o javnim priznanjima, 
sve ono što sam navela za 2. točku, odnosi se i na taj dio. Odluka se mijenja na način da se 
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uvrštava nova Nagrada Koprivničko-križevačke županije za promicanje ljudskih prava s 
imenom Mare Matočec.  
 Mogu pripremiti te vas naknadno informirati o tome tko je Mara Matočec. Pripremila 
sam prezentaciju na zajedničkoj sjednici Odbora za statut i Odbora za javna priznanja, gdje 
sam ukratko prezentirala život i djelo Mare Matočec. Ukoliko nekoga zanima rado ću reći 
nešto više. To je bila žena koja je imala hrabrosti i snage, koja je napravila jako puno, ne 
samo na području Hrvatske, nego i šire, poznata je i za nju se znade na području bivše 
Jugoslavije, jer je radila puno sa ženama u Sloveniji, Bosni i Hercegovini i Srbiji.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Statutarne odluke na glasovanje 
 
 Županijska skupština većinom glasova (1 „protiv“ i 1 „suzdržan“ ) donosi 
 

STATUTARNU ODLUKU  
o izmjenama i dopunama Statuta 

 Koprivničko-križevačke županije 
 

 Statutarna odluka prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 3. 
   

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Prijedlog je utvrdio Odbor za javna 
priznanja. Raspravu je proveo Odbor za statut i poslovnik i podržao prijedlog.  
 
 Obrazloženje smo dobili. 
     Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti?  Otvaram raspravu. 
 
    Županijska skupština bez rasprave, većinom glasova ( 1 „protiv“) donosi 
 

O D L U K U 
 o izmjenama i dopunama Odluke o javnim priznanjima  

Koprivničko-križevačke županije 
 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  
 

Točka 4.  
    
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu je proveo Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za gospodarski razvoj koji su podržali prijedlog.  
 Obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota i po potrebi gospodin Marijan 
Štimac. 
 
 MARIJAN ŠTIMAC: Dopisom Ministarstva regionalnog razvoja rečeno je svim 
županijama u Republici Hrvatskoj da županijske razvojne strategije slijede jednako rješenje 
kakvo je i državna nacionalna strategija regionalnog razvoja. Ministarstvo je predložilo da će 
samo produžiti svoju nacionalnu strategiju na važenje za 2014. godinu i predložilo svim 
županijskim skupštinama da isto učini i sa sadržajem županijskih razvojnih strategija za 2013. 
godinu. 
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 Ta mjera je nužna iz razloga što se ne može donijeti proračun za narednu godinu 
ukoliko ne postoji važeća županijska razvojna strategija. Kako nije bilo drugih rješenja, 
odnosno nisu se mogle donijeti županijske razvojne strategije za razdoblje 2014.-2020. godine 
iz razloga što nadležno Ministarstvo i Vlada Republike Hrvatske nisu sklopili partnerski 
sporazum u odnosu na strateške okvire Europske unije za program Europa 20-20, Vlada nije 
donijela na prijedlog Ministarstva tri programa za ruralni, regionalni i za tehnološku podršku. 
Samim time nije donijet novi zakon o regionalnom razvoju koji izmeñu ostalog regulira 
razvoj stvari, a i dva nova područja, umjesto postojeća tri. Ova mjera je tehnički – tehnološki 
nužna da bi mogli normalno poslovati i započeti s radom na županijskoj razvojnoj strategiji 
onda kada po vertikali dobijemo nacionalne dokumente. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova  žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem na usvajanje predloženu Odluku. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

O D L U K U   
o produljenju važenja Županijske razvojne strategije Koprivničko-križevačke županije za 

razdoblje 2011. – 2013. godine 
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 5. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu je proveo Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb koji su podržali prijedlog.  
 Obrazloženje daje pročelnica Stručne službe Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Zavod za hitnu medicinu Koprivničko-križevačke 
županije je najmlaña javna ustanova kojoj je osnivač Koprivničko-križevačka županija, 
osnovana je 2010. godine. S obzirom na izmjene Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi i Odluci o obavljanju osnivačkih prava i obveza nad ustanovama kojima je 
osnivač Koprivničko-križevačka županija potrebno je da izmijenimo Odluku o osnivanju 
Zavoda za hitnu medicinu, a kako je predloženo.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi  
 

O D L U K U  
  o  izmjenama i dopuni Odluke o osnivanju Zavoda za hitnu medicinu Koprivničko-

križevačke županije 
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 6. 
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 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
financije i proračun i podržao prijedlog. 
 Obrazloženje daje pročelnica Stručne službe Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Županijska skupština je na 3. sjednici od 9. srpnja ove 
godine donijela je Zaključak o rasporedu sredstava. Ovdje se radi o jednoj tehničkoj preinaci. 
S obzirom da imamo tri člana Županijske skupštine koji su sa kandidacijske liste grupe birača, 
naknadno je uočeno da odreñeni iznos nije mogao biti isplaćen prvom nositelju liste već je to 
bilo potrebno učiniti svakom članu pojedinačno. Kako bismo mogli napraviti ispravak isplate 
potrebno je donijeti izmjenu Zaključka.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Ako ne zaključujem raspravu, dajem prijedlog Zaključka na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o izmjeni Zaključka o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 

2013. godinu 
 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 7.  
   

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Prijedlog Rješenja utvrñen je 
temeljem potpisa jedne petine članova. 
 
 Obrazloženje daje predsjednik Kluba članova SDP-a, HNS-a, HSU-a i HSLS-a 
Tomislav Babić. 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Klub članova SDP-a, HNS-a, HSU-a i HSLS-a dostavio je 
prijedlog za izmjenu člana u Odboru za financije i proračun, budući da je gospodin Frane 
Franičević stavio mandat člana Županijske skupštine u mirovanje predlažemo gospodina 
Vjekoslava Flamacetu da ga zamijeni u  navedenom Odboru.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Ako ne dajem prijedlog Rješenja na glasovanje.  
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi  
 

R J E Š E N J E  
o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za financije i proračun Županijske 

skupštine Koprivničko-križevačke županije 
 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  
 

Točka 8. 
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 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Prijedlog je utvrdio Odbor za izbor i 
imenovanja. 
 Obrazloženje daje predsjednik Odbora Goran Kovačić. 
 
 GORAN KOVAČIĆ: Županijska skupština Koprivničko-križevačke županije donijela 
je Odluku o osnivanju savjeta za sigurnost prometa na cestama Koprivničko-križevačke 
županije. Članovi Savjeta imenuju se na mandat od četiri godine. S obzirom na protek 
mandatnog razdoblja Odbor za izbor i imenovanje predlaže Županijskoj skupštini donošenje 
Rješenja u predloženom tekstu.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Dajem prijedlog Rješenja na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

R J E Š E N J E  
o izboru predsjednika i članova/članica Savjeta za sigurnost  

prometa  na cestama Koprivničko-križevačke županije 
 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  
 

Točka 9. 
   

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za izbor i 
imenovanja i podržao prijedlog.  
 Obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal, ako ima potrebe. 
 Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. 
 

R J E Š E N J E  
   o imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite Koprivničko-križevačke županije 

 
 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
  

Točka 10. 
    

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za izbor i 
imenovanja i podržao prijedlog. 
 
 Obrazloženje po potrebi može dati zamjenik župana Ivan Pal. 
    Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. 
  Dajem prijedlog Rješenja na glasovanje. 
 
  Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

R J E Š E N J E 
 o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja  
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Koprivničko-križevačke županije 
 
 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 11. 
 
 PREDSJEDNIK: Analizu smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo i  
socijalnu skrb i nema primjedbi.    
 Obrazloženje po potrebi može dati zamjenik župana gospodin Ivan Pal. 
 Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. 
 
 ZLATKO DELIMAR: U ime Hrvatskih laburista – stranke rada iznio bi naše viñenje 
po ovoj Analizi. Iz ove Analize možemo iščitati da se ne vodi dovoljna pažnja prema 
osobama starije životne dobi. Vidimo da se radi o preko 20.000 žitelja naše Županije koji su 
kroz svoj životni rad, svaki ponaosob pridonijeli razvoju naše županije, a sad kada su ušli u 
treću životnu dob, nastaje problem za njihovu skrb. Zašto je tome tako? U Koprivnici je 
izgrañen novi Dom za starije i nemoćne osobe, očito nedovoljnog kapaciteta. Iako je 
proširivan, smještaj u tom Domu gotovo je nemoguća misija, 1781 osoba je u čekaonici da 
dočekaju spasonosni poziv, a siguran sam da ga mnogi neće dočekati, umrijet će negdje 
drugdje. Kako se može ući u taj Dom? Jednostavno, umiranjem štićenika Doma. Sigurno je, 
kad se stvori ovako usko grlo, da postoji mogućnost zloupotrebe, dakle da se na ovaj ili na 
onaj način izbjegne prioritetni smještaj. Zašto su naši stari toliko zainteresirani baš za taj 
Dom? Vjerojatno je prepoznata njegova kvaliteta, zbog čega moramo biti svi zajedno 
ponosni.  
 Od umiraonice, da se tako izrazim, na kraju grada, kako je bila prvotna smisao, a 
dolaskom ravnatelja Ledinskog, Dom se preobrazio u ustanovu sa bojom i mirisom, sa puno 
raznovrsnih sadržaja, sa dobrom vibrom, tako da štićenici Doma ne misle samo o svojoj 
bolesti i starosti, već dobivaju i dodatnu motivaciju za život. Čuli smo za mnoge zaljubljenosti 
u Domu, bilo je vjenčanja. Siguran sam da je mnogima koji su došli u Dom produljena 
životna dob upravo zbog kvalitete koju Dom ima. Ne treba zanemariti ni lokaciju gdje se 
nalazi.  
 Iz ove Analize, takoñer se može iščitati da uglavnom ostali čimbenici koji se bave 
udomljavanjem imaju slobodnih kapaciteta. Zašto? Sigurno da za sada ne nude ništa više osim 
toplog doma, čiste posteljine i vjerojatno tri obroka i sestrinske pomoći, a sve ostalo spada u 
sferu profita. Mnogi naši očevi i majke ne pristaju na takav minimalizam. Ne bi ni ja osobno 
pristao na to.  
 Analiza je dobra, iscrpna, čestitam autorima, te nam ostavlja prostora da razmislimo 
jesmo li dovoljno humani, jesmo li dovoljno odgovorni prema  vrijednim rukama naših starih, 
sada kada su onemoćale ostavljamo ih bez pomoći da čekaju ono što će dočekati tek šačica 
sretnih koji će koristiti udobnost Doma. Nadam se da generacije koje dolaze neće raditi  
analize, već će kad uvide problem iznaći volje i mogućnosti da nam omoguće dostojanstvenu 
starost, ako već mi to ne radimo. Ne vidim svjetlo na kraju tunela koji je doista jako crn u 
ovom slučaju. 
 Temeljem ove Analize, budući na ovih 1781 koji su u čekaonici za smještaj u Domu, 
možemo uvidjeti da je najkritičnije stanje u Đurñevcu. Prema tome u Đurñevcu postoji zgrada 
Suda i gruntovnice koja zjapi prazna. Na tragu smo razmišljanja da bi se to moglo iskoristiti 
kao ispostava koprivničkog Doma za starije i nemoćne osobe. Ne tako davno kompletno je 
preureñena, uz male preinake, neznatna ulaganja, zgrada i prostorije mogle bi poslužiti u tu 
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svrhu, te na taj način smanjiti listu čekanja. Takoñer valja naglasiti mogućnost zapošljavanja u 
istome. U tom prostoru mjesta bi se našlo za 50 do 60 osoba, te tako vratio osmjeh na lica 
naših starih.  
 Osim ovih prostorija Suda i gruntovnice postoje još prostori koji bi se mogli, uz male 
investicije, prenamijeniti u te svrhe. 
 
 DARKO KOREN: Mislim da je briga o starijim osobama, jedna od onih koja mora 
kod nas proizvesti posebnu pažnju, školstvo, zdravstvo, socijala ili briga o starijim osobama, 
sigurno je nešto gdje se od nas očekuje uvijek više. Možda nije dobro da ova točka dnevnog 
reda i samo izvješće tek tako proñe, iako ona, iz tehničke razine, nema prostora za bilo kakove 
posebne rasprave. Mislim da je izvješće napravljeno korektno i da ćete ga podržati.  
 Možda treba o toj temi nešto generalno reći. To je sigurno jedan problem s kojim smo 
suočeni, koji je kao i većina problema uvjetovan financijskim mogućnostima utjecaja na njega 
pa tako i ovaj. Sigurno da svaki ovakav nastup vijećnika je sa ciljem i željom da se on prije 
svega na neki način promovira kao predstavnik svoje političke stranke. To je pohvalno, 
meñutim, ovakav jedan lirski pristup raspravi o ovoj temi ništa vam ne donosi. To sve što ste 
vi nabrojali, to svatko od vas zna i svi se s vama slažemo, meñutim, ne vidim tu nikakav 
prijedlog koji bi vi nama mogli dati kao rješenje. Znam deset zgrada u županiji koje bi, uz 
male preinake, mogli koristiti kao dom za smještaj osoba starije dobi. Pitam vas tko bi to 
trebao u te prostore uložiti i ako mislite da bi to trebali mi, s kojim sredstvima, s koje pozicije 
bi se to uzelo da se na drugu poziciju to iskoristi. Naravno, da je to jedan politički pristup ovoj 
raspravi i bezvrijedan je, nemojte mi zamjeriti što sam upotrijebio taj izraz, ali taj vaš pristup 
je nama beskoristan.   
 Ono što bi htio reći, sigurno ćemo biti u potrebi da po tom pitanju reagiramo u idućim 
godinama, ali na jedan sasvim drugačiji način. Prije svega reagirati mora i država svojom 
zakonskom regulativom, promijeniti ovo postojeće stanje gdje se svih ovih godina, to je 
gospodin Delimar dobro rekao, stvorio jedan elitizam za mali broj korisnika. Većina ili neki 
od vas ste sudionici svih tih naših rasprava koje vodimo već cijelo desetljeće, o toj temi. 
Bezbroj puta smo tražili i od spomenutog bivšeg ravnatelja, u vrijeme kad je bio zamjenik 
ministrice socijalne skrbi, u trenutku kad je bio najmoćniji u svojoj političkoj karijeri, istina 
nije dugo trajalo, ali smo ga tada zamolili da pokuša u tom smislu reagirati, omogućiti nam da 
broj korisnika koji ima taj povlašteni status u smislu da se subvencionira njihov smještaj, da 
se on poveća. To je nemoguće. Nema država više novaca ni za wc papir u školama. Nisu to 
krivi ni ova Vlada, ni ona prije, to je jednostavno tako, ne postoji više mogućnost da se javni 
objekti za tu namjenu grade. To moramo zaboraviti. Jedino rješenje je jedan oblik privatnog 
investiranja, ne želim spomenuti pojam javno privatnog partnerstva, jer znate da sam tu u 
rezervi, kad je taj pojam u pitanju. Upravo je to jedan model u koji se možemo uključiti, ne 
samo Županija, nego i jedinice lokalne samouprave, koje mogu privatnim investitorima 
omogućiti da po nekim posebnim uvjetima ili kao sudionici projekata da u tome budu prisutni 
na način da se osigura zemljište pod povoljnijim uvjetima, komunalni priključci i sve ono što 
uz to ide. Nakon toga, kad privatni investitor objekt izgradi, da se subvencionira taj smještaj 
ovisno o mogućnostima. To je nešto što mi planiramo napraviti u idućoj godini, jer se pojavio 
jedan takav investitor u Križevcima. Slažem se da u Đurñevcu to isto treba. Pokušali smo u 
nekoliko navrata usmjeriti potencijalne ulagače i u Đurñevac. Sada smo se na neki način 
politički razišli, iako mislim da to ne smije biti prepreka, to svima treba biti interes, pronaći 
privatne investitore koji će uložiti, da li u postojeće zgrade koje ste vi spomenuli ili neke 
nove. Te zgrade koje vi spominjete, u pravilu, nisu za to. Sve smo mi to obišli sa zamjenikom 
i pročelnicom, puno tih zgrada. U pravilu je to neiskoristivo. Najbolji je model da nañete 
nekoga tko ima ambiciju i novac da investira u to, da napravi objekt i da mi sufinanciramo 
smještaj. S koliko sredstava, to je sada pitanje, onog što sam na početku rekao, zakonske 
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regulative koja mora uvesti imovinski cenzus kao temelj plaćanja te usluge. Neprirodno je da 
u tom našem hotelu sa četiri zvjezdice, što naš Dom je, da vam žive stanari koji imaju 
inozemne penzije i po 7.000,00 kuna, a plaćaju 2.100,00 kuna. Razliku do tržišne cijene od 
4.500,00 kuna plaća država, odnosno mi. Uvoñenje imovinskog cenzusa koji će omogućiti 
ovim kategorijama za koje se svi zalažemo, koji nemaju tu mogućnost da im plate u cijelosti i 
oni koji mogu da si plate sami, kako to već ide po imovinskom cenzusu. Na taj način će se 
stvoriti masa iz koje se može financirati ta potreba za proširenjem broja korisnika.  
 Imali smo ideju oko toga da povećamo cijenu smještaja postojećih korisnika u našem 
Domu, znate što smo dobili za odgovor, to koliko mi povećamo cijenu, toliko će nam država 
smanjiti subvenciju. Što bi time napravili? Samo smo te jadne ljude oštetili, tako da smo od 
toga odustali. To je jedna kompilacija rješenja zakonske regulative i našeg umijeća da taj 
problem rješavamo sa nekakvim vlastitim snagama, ali isključivo na način javno privatnog 
interesa.  
 Nama je ta društvena skupina ljudi važna, to nije demagogija, to je činjenica, jer 
većina nas već inkliniramo prema toj skupiti. Napravit ćemo sve što je moguće da taj sustav 
bude bolji. To znači, da pod prihvatljivim uvjetima Dom servisira puno veći broj korisnika 
nego što je to danas. 
 
 PREDSJEDNIK: Ako se više nitko ne javlja dajem ovu Analizu na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi  
 

Z A K LJ U Č A K 
 o  prihvaćanju Analize mogućnosti i kapaciteta za smještaj osoba starije životne dobi 

na području Koprivničko-križevačke županije 
  
 Zaključak i Analiza prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 12. 
 
 PREDSJEDNIK: Informaciju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za  
poljoprivredu, ruralni razvoj i turizam  te  je predložio zaključak koji vam je podijeljen prije 
sjednice.    
 Obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota. 
  
 DARKO SOBOTA: Osvrnut ću se na činjenice koje se odnose na našu Županiju, a 
vezane su uz raspolaganje poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu države na području naše 
Županije, gdje je programom raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu države od 
ukupno 25 jedinica lokalne samouprave njih 23 koje imaju državno zemljište na svojem 
području. Podsjetit ću da nemaju Općina Ferdinandovac i Podravske Sesvete. Od njih 23 koje 
imaju program raspolaganja nije izradila Općina Novo Virje, s tim da moram napomenuti da 
na tom području ima velikih problema po pitanju imovinsko pravnih odnosa, gruntovnih i 
katastarskih. Dok se ne provede prava katastarska izmjera na tom području ti problemi će 
potrajati malo duže. Ono što je bitno napomenuti, da je ukupna površina po danim 
suglasnostima 7,003 hektara. One probleme koji jesu vezani posebice na istočni dio naše 
Županije koje bi trebalo otkloniti u budućnosti da bi se i taj problem otklonio, a to je silna 
rascjepkanost poljoprivrednog zemljišta na područjima gdje nisu provedene katastarske 
izmjere ili nisu provedene do kraja.  
 Podataka na nivou države sada nemamo, ali vjerujem da se nisu promijenili od prošle 
godine. Poljoprivredno zemljište, uopće u Republici Hrvatskoj pred godinu dana nije bilo 
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riješeno više od 10%. Kakva je danas situacija, vjerujem da ćemo dobiti podatke od resornog 
Ministarstva i Agencije za plaćanje u poljoprivredi koja je i zadužena za ovu problematiku. 
Vjerujem da ćemo na nekoj od sljedećih Županijskih skupština imati taj podatak.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 ZLATKO DELIMAR: Ujedinjeni narodi 2014. godinu prepoznali su kao godinu 
važnosti malih obiteljskih gospodarstava. U Hrvatskoj 99% poljoprivrednih gospodarstava 
čine upravo obiteljska gospodarstva koja obrañuju 83,8% površina. Poljoprivredna politika, 
meñutim, usmjerena je na onih 1% poslovnih subjekata, što je vidljivo u sustavu poticaja gdje 
oni ubiru 40% ukupnih sredstava. Državna kontrola na tržištu ne postoji, konkurencija uvoza 
potpuno ruši domaću proizvodnju, uništava obiteljska gospodarstva. Što učiniti da se 
pomogne malim obiteljskim gospodarstvima da izbore svoja prava, da proizvode zdravu, 
lokalno proizvedenu i kulturološki prikladnu hranu. Upravo o tim gospodarstvima ovisi 
budućnost našeg sela. Zadnji je čas ozbiljno se pozabaviti ovom problematikom, jer bojim se 
da će obiteljska gospodarstva doživjeti sudbinu malih trgovina koje su nemilosrdno pomeli 
veliki trgovački lanci.  
 
 PREDSJEDNIK: Ukoliko se nitko više ne javlja dajem ovu Informaciju na usvajanje. 
  
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Informacije o provedbi Zakona o poljoprivrednom zemljištu 

 
 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 13. 
 
  PREDSJEDNIK: Rješenje o izmjeni Rješenja o razrješenju i imenovanju  
predsjednika i članova/članica Upravnog vijeće Doma zdravlja Koprivničko-križevačke 
županije podijeljeno vam je prije sjednice. Molim župana da nam dade rečenu informaciju. 
 
 DARKO KOREN: Radi se o tome da se dosadašnji predsjednik  Upravnog vijeća 
Doma zdravlja gospodin doktor Mato Devčić javio na natječaj i imenovan  je ravnateljem 
Zavoda za hitnu medicinu. Bili smo u dvojbi da li to direktno ima elemente sukoba interesa u 
tom smislu. Nismo našli, ali s druge strane i nije dobro da je netko ravnatelj jedne ustanove i 
predsjednik upravnog vijeća druge, ali smo ga željeli ostaviti u tom Upravnom vijeću zbog 
toga što se u tom mandatu njegov rezultat na neki način uočio. Možda još važnije, imamo 
jednu ideju da što je moguće više taj sustav objedinimo. Pojam medicinski centar, volim to 
kolokvijalno često puta nazivati, to je bilo nešto što je bilo prije, gdje sva struka danas govori 
da je to bilo dobro. Pokušavamo, a vidjet ćete to iz nekih poteza ubuduće taj naš zdravstveni 
sustav objediniti pa i bolnicu koja, spletom tih zakonskih okolnosti, nije u našem sustavu, ali 
ona je naša. Želja za povezivanjem da budemo nekakva cjelina nagnala nas je na taj prijedlog 
da dr. Devčića ostavimo kao člana, a jednog člana Upravnog vijeća gospodina Branka 
Mesarova, dipl.veterinara predložio sam za predsjednika Upravnog vijeća.  
 
 PREDSJEDNIK: Informacija se prima na znanje. 
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Točka 14. 
 

 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu pod točkom „Pitanja i prijedlozi“. 
 
 ANTUN BRATANOVIĆ: Koristim priliku da se posebno zahvalim županu,  
zamjenicima župana na pripomoći koju su nam dali za Dom Mladena Markača na Peskima, da 
se tamo uredi galerija. Kako sada izgleda taj dom, primjereno zaslugama generala Markača. 
Osim toga, očito je velika zahvala gospodinu Mihočki koji si je upravo dao truda da se 
napravi jedna lijepa donacija. Gospoñi Ljubici Cestar i njezinim suradnicima koji su dali 
doprinos, te gospodinu gradonačelniku, svima velika zahvala. To neka bude na neki način 
znak sjećanja za generalov prvi roñendan na slobodi.  
 
 ZLATKO DELIMAR: Imam konkretno pitanje. Na 3. sjednici Županijske skupštine 9. 
srpnja 2013. donijeta je Odluka o davanju suglasnosti Regionalnom centru Piškornica za 
uzimanje beskamatnog zajma u iznosu od 3.500.000,00 kuna na rok otplate pet godina.  
 Na 4. sjednici Županijske skupštine održanoj 26. rujna 2013. pod točkom 16. gospodin 
Jozinović direktor Regionalnog centra za gospodarenje otpadom Piškornica u svojem Izvješću 
o radu u 2012. godini, spominje kredit u iznosu od devet do deset milijuna kuna. Zanima nas 
koji je to kredit ili zajam, jer u Izvješću nigdje nema te stavke, te kolika je stvarna visina 
zajma, budući da se spominje cifra devet do deset milijuna kuna, neprecizno, a to se ne 
podudara s Odlukom od 9. srpnja 2012. godine. 
 
 PREDSJEDNIK: Odgovor na ovo pitanje ćete dobiti u pisanom obliku.  
 Ovime završavam današnju sjednicu i zahvaljujem na odazivu.  
 
 
 Dovršeno u 17,40 sati. 
 
 
ZAPISNIK SASTAVILA:      PREDSJEDNIK:  
         Sanja Dreven              Damir Felak, dipl. ing.  
 
 
 
 


